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J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: a Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2021. november 16. napján 

16.00 órakor a Bezenye kultúrházában megtartott nyilvános testületi ülésén  

 

Jelen vannak: a jelenléti ívben felsoroltak  

 

Márkus Erika polgármester köszönti a képviselő-testületi ülésen megjelenteket. Az ülést 

megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel valamennyi megválasztott 7 

képviselő jelen van. 

A képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének hitelesítésére felkéri Hiltser Mátyás és Nusser 

Györgyné képviselőket.  

 

A meghívó tartalmazza a napirendi javaslatot. Sürgősségi indítványként javasolja a napirendre 

felvenni a Dózsa György utca útépítésére kötött szerződés módosítását, valamint a 3. napirendi 

ponthoz felvenni pluszban a  „Bezenye, Bölcsőde építés” tárgyú pályázathoz önerő biztosítása 

javaslatot. Az előirányzat módosítási javaslatot, valamint Szakos Géza képviselő úr 2021. 

november 11-én az önkormányzatnak küldött előterjesztéseit, a határozati javaslatot a 

gyógyszertár újranyitására, a határozati javaslatot a zöldhulladék elszállításáról, javaslatot a 

Kossuth utca felújítására, javaslatot a temető előtti terület hivatalos átadására, a meg nem 

erősített 49/2020.(XII.23.) Polgármesteri határozat megváltoztatására határozati javaslatot, a 

polgármester által a testület hatáskörben hozott 1/2021.(I.8.) polgármesteri határozat 

visszavonása tárgyában döntést. 

 

Márkus Erika javasolja a 11. napirendi pontot a vételi ajánlatot, és döntés meghozatalát 

javasolja zárt ülésen tárgyalni az Mötv. 46. § (2) bekezdés c.) pontjában foglaltak szerint, mert 

az ügy nyilvános tárgyalása az önkormányzat vagy más érintett üzleti érdekét sértené.  

 

Megkérdezi, hogy van-e más napirendi javaslat.  

 

Hiltser Mátyás alpolgármester kéri, hogy a TSZ telkesítést vegyék le a napirendről, mivel egy 

törvénnyel megy szembe ez az előterjesztés és két népakarattal. A Nemzetiségi Törvény 

kimondja, hogy nem változhatnak meg a nemzetiségi arányok egy faluban. Minden adat arra 

utal, hogy a településen egy szlovák lakópark fog épülni, hiszen a befektető sem tagadja. Nem 

csak horvátok, de a magyar lakosság aránya is változni fog, nem kerülhet a vállalkozó akarata 

az emberek elé. A következő, hogy egy népszavazási kezdeményezés van folyamatban, ezt még 

számos lakos nem írta alá és ők is szeretnék ezt aláírni. A másik népakarat, hogy 2020. 

szeptemberében volt egy közmeghallgatás, ahol a lakosság nem tetszését nyilvánította ki a 

lakópark épülése kapcsán, ezt nem lehet figyelmen kívül hagyni.  

 

További napirendi javaslat nem volt, ezért szavazásra bocsátja a sürgősségi indítvány, valamint 

a képviselő úr által előterjesztett anyagok napirendre vételét.  

Aki egyetért a Dózsa György utca útépítésére kötött szerződés módosítás előterjesztés 

napirendre vételével, szavazzon. (7 igen) 

Aki egyetért a „Bezenye, Bölcsőde építés” tárgyú pályázathoz önerő biztosítása, előterjesztés 

napirendre vételével, szavazzon. (7 igen) 

Aki egyetért az előirányzat módosítási javaslat előterjesztés napirendre vételével, szavazzon. 

(7 igen) 

Aki egyetért a gyógyszertár újranyitására előterjesztés napirendre vételével, szavazzon. (6 igen, 

1 tartózkodik) 
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Aki egyetért a zöldhulladék elszállításáról előterjesztés napirendre vételével, szavazzon. (7 

igen) 

Aki egyetért a Kossuth utca felújítás előterjesztés napirendre vételével, szavazzon. (7 igen) 

Aki egyetért a temető előtti terület hivatalos átadására előterjesztés napirendre vételével, 

szavazzon.  

 

Antonovich Gáspár képviselő úr érintettségét jelenti be és kéri a szavazásból történő kizárását.  

 

 

 

 

94/2021.(XI.16.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy Antonovich Gáspár 

képviselőt a személyi érintettsége okán a döntéshozatalból kizárja.  

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: azonnal  

 

Aki egyetért a temető előtti terület hivatalos átadására előterjesztés napirendre vételével, 

szavazzon. (4 igen, 2 nem)  

 

Aki egyetért a meg nem erősített 49/2020.(XII.23.) Polgármesteri határozat megváltoztatására 

előterjesztés napirendre vételével, szavazzon. (4 igen, 3 nem)  

Aki egyetért a polgármester által a testület hatáskörben hozott 1/2021.(I.8.) polgármesteri 

határozat visszavonása tárgyában döntést előterjesztés napirendre vételével, szavazzon. (5 igen, 

2 tartózkodás) 

 

Aki egyetért azzal, hogy vételi ajánlatot zárt ülésen tárgyalja a képviselő-testület, szavazzon. (7 

igen) 

 

A Képviselő-testület egyhangúlag az alábbi határozatokat hozta: 

 

95/2021.(XI.16.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a vételi ajánlatot az 

Mötv. 46. § (2) bekezdés c.) pontja értelmében zárt ülésen tárgyalja. 

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: azonnal  

 

 

96/2021.(XI.16.) h a t á r o z a t 

1.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés napirendjére sürgősségi 

indítványként felveszi a Dózsa György utca útépítésére kötött szerződés módosítás 

vonatkozó előterjesztést.  

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: azonnal  

 

2.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés napirendjére sürgősségi 

indítványként felveszi a „Bezenye, Bölcsőde építés” tárgyú pályázathoz önerő 

biztosítása vonatkozó előterjesztést.  

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: azonnal  
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97/2021.(XI.16.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés napirendjét az alábbiak szerint 

hagyja jóvá: 

 

1.) Beszámoló Bezenye közrend- és közbiztonsági helyzetéről 

2.) Beszámoló a település egészségügyi alapellátás helyzetéről  

 

 

3.) a. Bezenye belterület 593 hrsz-ú alatt felvett ingatlan vonatkozásában megosztás         

tárgyában indult eljárás tárgyában hiánypótlás  

b.  „Bezenye, Bölcsőde építés” tárgyú pályázathoz önerő biztosítása 

 

4.) Beszámoló az adózás helyzetéről 

 

5.) Játszótér építésre beérkezett ajánlatokról döntés 

 

6.) Bezenye Községi Önkormányzat belépésének kezdeményezése a Települési 

Önkormányzatok Országos  Szövetségébe 

 

7.) 2022. évi folyószámla hitel igénylés 

 

8.) Idősek támogatási összegének megállapítása 

 

9.) Előirányzat átcsoportosítási javaslat 

 

10.) Közétkeztetés biztosítására kötött szerződés meghosszabbítása 

 

11.) Dózsa György utca útépítésére kötött szerződés módosítás 

 

12.) Előirányzat módosítási javaslat 

 

13.) A gyógyszertár újranyitására 

 

14.) A zöldhulladék elszállítás 

 

15.) Kossuth utca felújítás 

 

16.) A temető előtti terület hivatalos átadására 

 

17.) A meg nem erősített 49/2020.(XII.23.) Polgármesteri határozat megváltoztatása 

 

18.) A polgármester által a testület hatáskörben hozott 1/2021.(I.8.) polgármesteri határozat    

visszavonása tárgyában döntés 

 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

      Határidő: azonnal  
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1. Napirendi pont (1. számú melléklet alapján) 

      Beszámoló Bezenye közrend- és közbiztonsági helyzetéről 

 

Márkus Erika polgármester megkérte Kovács Lászlónét a hegyeshalmi rendőrőrs vezetőjét, 

hogy tartsa meg a beszámolót a közrend-és közbiztonság helyzetéről.  

 

Kovács Lászlóné elmondta, hogy a beszámoló tartalmazza a 2020. év statisztikai adatait.   A 

településen a közbiztonság az egyik legjobb a környező települések közül. 

A tavalyi évben a vagyoni elleni bűncselekmények száma volt magas, ez az idei évben 

jelentősen csökkent, hisz 1 vagyonelleni bűncselekmény volt a településen. Az alkalmi lopás 

és zseblopásra kell odafigyelni, ennek a száma volt magas a településen a tavalyi éveben. Itt 

arra kell gondolni, hogy például a parkban a padon hagyjuk a telefonokat, vagy esetleg a 

pénztárcákat és ezt nem juttatja vissza a megtaláló a jogos tulajdonosának. Erre figyeljen a 

lakosság oda, illetve az ünnepek közeledtével sajnos ezek a bűncselekmények 

megsokszorozódnak.  

Jó hír viszont, hogy a közmeghallgatás kapcsán felvetődött a lakosság részéről, hogy a 

Szabadság utcában a gyorshajtások megnövekedtek a sebességkorlátozásokat nem tartják be a 

sofőrök. A közeljövőben lehetősége lesz a településnek egy tarfipax dobozt igényelni, ami 

figyeli a gyorshajtásokat.  

Zárás képpen elmondja, hogy a helyi körzeti megbízott Petrik Tamás segíti a település 

lakosságát bármi problémája lenne a lakosságnak.  

 

Márkus Erika megköszönte a beszámolót és megkérdezte van-e kérdés a beszámolóval 

kapcsolatban.  

 

Mivel hozzászólás nemvolt a polgármester szavazásra teszi fel a beszámolót Bezenye közrend- 

és közbiztonsági helyzetéről. 

 

A Képviselő-testület egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

98/2021.(XI.16.) h a t á r o z a t 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete Bezenye község közrend- és 

közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót megismerte, annak tartalmát elfogadja.  

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: azonnal  

 

2. Napirendi pont (2.számú melléklet alapján) 

Beszámoló a település egészségügyi alapellátás helyzetéről 

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy Dr. Iván Endre háziorvos és Földesné Varga Eszter 

elkészítette.  

Megkéri Dr. Iván Endre háziorvost ismertesse a beszámoló tartalmát. 

 

Dr. Iván Endre háziorvos elmondta, hogy  Gyógyító-megelőző tevékenység a praxis lakossága 

körében, mind a rendelőben, mind szükség esetén a beteg lakásán, szűrővizsgálatok, 

rehabilitációs tevékenység, terhes-gondozás, közegészségügyi feladatok ellátása, egészségügyi 

felvilágosítás és nevelés, csecsemő- és kisgyermek-tanácsadás, védőoltások szervezése és 

beadása, szakrendelőbe és kórházba történő beutalás, halott vizsgálat, együttműködés a 

mentőszolgálattal, részvétel az alapellátási ügyeleti munkában. 
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Mindezeken túl a Szolgálat iskola-egészségügyi és foglalkozás-egészségügyi tevékenységet is 

végez. 

Jelenleg sok időt és energiát igényel a Covid gyanús betegek kikérdezése, mintázásuk 

megszervezése és adminisztrálása. A rendelőben járvány-megelőzési szabályokat vezettünk be, 

a betegeknek kézfertőtlenítési és maszkviselési kötelezettségük van, 4 beteg tartózkodhat 

egyszerre a váróban, és a légúti fertőzés gyanújával érkezni kívánó betegektől kérjük, hogy 

előzetesen tüneteikről egyeztessenek a háziorvossal eldöntendő, jelentenek-e veszélyt a többi 

betegre személyes megjelenésükkel? Külön feladatot jelent a járvány alatt bevezetett 

telemedicinális ellátási lehetőség, ami hétköznaponként 40-60 befutó telefonhívást jelent 

rendelési időben. Ez a jelenlévő betegek ellátását gyakran késlelteti. A rendelés jogszabály 

szerint részben előjegyzés alapján működik. A rendelési idők a rendelő bejáratánál kifüggesztve 

a beszámolóhoz csatolt formában láthatók. 

A 2021-ben az egészségügyi kormányzat által javasolt praxisközösségi formában történő 

működéshez Szolgálatunk is csatlakozott, és felvételt nyert ez év március 10-én a területi 

kollegiális praxisközösségbe. A praxisközösség a szakmai munka, és a betegségmegelőzést 

szolgáló tevékenység összehangolását, heti 4 betegségmegelőzési rendelési óra elkülönítését 

jelenti. 

Az évi betegforgalom 15000 egészségügyi dolgozó-beteg találkozót jelent, ez napi 50-100-as 

betegforgalmat jelent, ennek  kb. 40%-a telefonon keresztül zajlik jelenleg. 

A COVID-19 elleni védőoltások szervezését a körzeti ápolónő, regisztrálását az asszisztens 

adminisztrátor és az ápolónő végzi. Minden oltást 3 helyre kell regisztrálni. 

A COVID-19 elleni védőoltást a Járási Hivatal Népegészségügyi osztálya biztosítja, az esetek 

nagyobbik részében a kiszállítást is a Szolgálat végzi. A rendelőben az első és a második oltást 

630-an kapták meg, a harmadik oltást kb. 200-an. Ezen túl 280 oltandót szerveztünk oltópontra. 

Az önállóan regisztrált és oltóponton beoltott betegek száma még 100-200-ra tehető, pontos 

listákat róluk az utóbbi hónapokban nem kaptunk.  

A járvány idején nagy problémát jelent a szűrővizsgálatok időszakos leállítása, a krónikus nem 

fertőző, de a lakosság egészségi állapota tekintetében nagyon fontos betegségek kimutatási 

lehetőségeinek beszűkülése, a biztosítási alapon finanszírozott diagnosztika és műtéti 

beavatkozások egy részének magánegészségügy felé való sodródása, a várólisták hosszú volta 

miatt. A Szolgálat az alapellátásban végzett tevékenységét a napi rendelkezésre állási időben 

végzi el, mely hétköznapokon a 8 és 16 óra közti időtartamot jelenti. 

 

Márkus Erika megköszönte a beszámolót és szavazásra teszi fel a beszámolót a település 

egészségügyi alapellátás helyzetéről. 

 

A Képviselő-testület egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

99/2021.(XI.16.) határozat 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Háziorvosi és védőnői szolgálat 

munkájáról szóló beszámolót megismerte, annak tartalmát elfogadja.  

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: azonnal  

 

 

3. Napirendi pont (3.számú melléklet alapján) 

a.) Bezenye belterület 593 hrsz-ú alatt felvett ingatlan vonatkozásában megosztás 

tárgyában indult eljárás tárgyában hiánypótlás  
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Márkus Erika polgármester elmondta, hogy Bezenye Községi Önkormányzat 2021. október 14. 

napján a Bezenye belterület 593 hrsz-.ú alatt felvett ingatlan vonatozásában telekalakítási 

eljárást kezdeményezett megosztás tárgyában a Győr-Moson-Sopron Megyei Kormányhivatal 

Földhivatali Főosztály Ingatlan-nyilvántartási Osztályánál. A beérkezett dokumentációkat a 

hivatal megvizsgálta és végzésében hiánypótlást írt ki az alábbi dokumentációk bekérése 

tekintetében:  

A képviselő-testületnek határozatban kell döntenie a fenti ingatlan megosztásáról, illetve arról, 

hogy megbízza a polgármestert a megosztással kapcsolatos intézkedések megtételére, továbbá 

hogy a – megosztás során kialakuló – beépítetlen területek (Bezenye, belterület 593/2 és 593/3 

hrsz.) kivonásra kerüljenek a forgalomképtelen törzsvagyonból.  

 

Márkus Erika  szavazásra teszi fel a Bezenye belterület 593 hrsz-ú alatt felvett ingatlan 

vonatkozásában megosztás tárgyában indult eljárás tárgyában hiánypótlás napirendi pontot. 

 

A Képviselő-testület egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

100/2021.(XI.16.) határozat 

 

1. Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Bezenye, 

belterület 593 helyrajzi számú önkormányzati tulajdonban lévő ingatlant megosztatja. 

Megbízza a polgármestert, hogy a megosztással kapcsolatos intézkedéseket tegye meg.  

 

2. A képviselő-testület továbbá úgy határoz, hogy a megosztás során kialakuló három darab 

beépítetlen belterületi földrészlet közül a változást követően létrejövő 593/3 hrsz-ú terület   

kivonásra kerül  az önkormányzat forgalomképtelen törzsvagyonából. 

 

Az 593/1 hrsz-ú belterületi földrészlet közterület művelési ágban marad, továbbá a 

közeljövőben felépítendő bölcsőde intézménynek építési területül szolgáló  593/2 hrsz-ú 

földrészlet, a változás után beépítetlen területként a beruházás megvalósulása után pedig 

intézményi területként az önkormányzat forgalomképtelen törzsvagyonának vagyonelemei 

maradnak.  

 

3.Felkéri a tisztségviselőket, hogy a vagyonelemek közötti változásoknak az önkormányzat 

vagyonkataszterében történő átvezetéséről gondoskodjanak.  

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 30 nap 

 

 

b.) (3. b,  számú melléklet szerint) 

„Bezenye, Bölcsőde építés” tárgyú pályázathoz önerő biztosítása 

 

Márkus Erika polgármester megkérte a pénzügyi bizottság elnökét, hogy ismertesse a bizottság 

döntését.  

 

Nusser Györgyné elmondta, hogy a bizottság a tegnapi napon tárgyalta és elfogadta a „Bezenye, 

Bölcsőde építés” tárgyú pályázathoz önerő biztosítását. 

 

Szakos Géza képviselő szót kér és elmondja, hogy a beruházás az önkormányzat lehetőségeihez 

képest nagyon nagy, hisz az önrész több, mint 40 millió forint és a későbbiekben a bölcsőde 

működési költsége is megterhelő lesz az önkormányzat számára.  
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Márkus Erika elmondja, hogy nem gondolja, hogy a képviselő-testület 2 év alatt ne tudná 

kigazdálkodni a 40 millió forintot.  

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 tartózkodással, 1 nem szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 

 

101/2021.(XI.16.) határozat 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete döntött a „Bezenye, bölcsőde építés” 

tárgyú pályázat benyújtásáról „a pénzügyminiszter – a belügyminiszterrel és a családokért 

felelős tárca nélküli miniszterével egyetértésben - 2018. szeptember 28-án kiírt „Bölcsődei 

fejlesztési program” című 3. sz. módosított Felhívásra. 

A projekt megvalósítási helyszíne: Bezenye, Kossuth u., hrsz. 593/2 

 

 A „Bezenye, bölcsőde építés” pályázathoz az elszámolható költségekhez 5 % -os arányú önerőt 

8.842.105 Ft biztosít és a nem elszámolható költségekhez további 31.450.595 Ft-ot, összesen: 

40.292.700 Ft önerőt biztosít az Önkormányzat 2021-2023. évi költségvetéseiben.  

 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete teljes körűen felhatalmazza a 

polgármestert a pályázat benyújtásával és a projekt előkészítésével, valamint megvalósításával 

kapcsolatos ügyintézésre és a szerződések aláírására. 

 

Felelős. Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. december 01., ill. az éves költségvetési rendeletek elfogadásának határideje 

 

4. Napirendi pont 

Beszámoló az adózás helyzetéről 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a tegnapi napon a pénzügyi bizottság tárgyalta 

beszámolót, megkéri a bizottság elnökét ismertesse a bizottság döntését.  

 

Nusser Györgyné elmondja, hogy  rendkívül korrekt és sok adatot tartalmazó beszámolót 

kaptak és a pénzügyi bizottság egyhangúlag elfogadta a beszámolót.  

 

Kammerhofer Lívia képviselő szót kér és elmondja, hogy meg szeretné köszönni Somogyiné 

Szabó Regina munkáját, aki előzőleg az adós kintlévőségeket a felszólítások által behajtotta és 

így a korábban megkezdett munkát jól lehetett folytani.  

 

Márkus Erika szavazásra teszi fel a beszámolót az adózás helyzetéről. 

 

A Képviselő-testület egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

102/2021.(XI.16.) határozat 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete A 2021. III. negyedévi adószámlák 

alakulásának szöveges beszámolóját megismerte, annak tartalmát elfogadja.  

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. november 30. 

 

 

5. Napirendi pont (5.számú melléklet alapján) 

Játszótér építésre beérkezett ajánlatokról döntés 
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Márkus Erika polgármester elmondta, hogy Bezenye Községi Önkormányzat nevében, mint 

polgármester 18/2021. (IV.26.) határozattal pályázatot nyújtott be a Magyar Falu Program 

keretében „Óvodai játszóudvar és közterületi játszótér fejlesztése” (kódszáma: MFP-

OJKJF/2021.) című pályázatra közterületi játszótér kialakítására.  

A pályázatot a május 7-i határidőre benyújtottuk, de sajnos pályázatunk tartalék listára került. 

Október 25-én kaptuk az értesítést, hogy a játszótér pályázatunk támogatást nyert. A támogatói 

okiratban foglalt október 31-i megvalósítási határidő módosítását kezdeményeztük, 2022. 

április 30-i határidőre tekintettel arra, hogy a pályázat elbírálásáról szóló döntés és a 

megvalósítás határideje között néhány nap maradt.  

A megvalósítandó játszótér helyszíne: a sportpálya. 

A beszerezni kívánt játékok: homokozó, két tornyú vár mászókával, rugós játék, hintaállvány 

2 hintával, fészekhinta állvány és kosár.  

Az elnyert támogatás: 4.987.607.- Ft. 

 

A játszótérépítésre 3 ajánlatot kértünk a beszerzési szabályzat szerint, a következő cégektől, 

vállalkozásoktól november 11. (csütörtök) 12 óráig:  

Megnevezés Ajánlati összeg 

bruttó Ft 

Vargáné Lőrincz Lívia egyéni vállalkozó 

Mosonmagyaróvár, Szegfű u. 6. 

5.380.927.- 

Suribau Kft. Mosonmagyaróvár, Lomb u. 13. B. 6.663.690.- 

Játéknap Kft. 1106 Budapest, Borsika u. 9. 6.213.539.-  

A beszerzési szabályzat szerint a bírálati szempont: a legolcsóbb árajánlattal rendelkező 

ajánlat nyer.  

 

A beérkezett ajánlatok közül javasolom a Tisztelt Képviselő-testületnek, hogy Vargáné 

Lőrincz Lívia egyéni vállalkozó ajánlatát fogadja el.  A pályázaton elnyert összeg nem fedezi 

a játszótér építés teljes költségét, így a képviselő-testületnek a pályázati összeget 393.320.- Ft-

tal ki kell egészíteni a 2022. évi költségvetéséből.  

 

A tegnapi napon a pénzügyi bizottság tárgyalta a napirendi javaslatot, megkéri Nusser 

Györgynét ismertesse a döntést. 

 

Nusser Györgyné elmondta, hogy a bizottság egyhangúlag elfogadta a javaslatot és kérték, 

hogy a műszaki tartalmat megismerte a képviselő-testület, ahogy azt a tegnapi napon kérték 

az önkormányzattól. A műszaki tartalom dokumentációját, jelen ülésen kapták meg a testület 

tagjai. 

 

Szakos Géza képviselő úr szót kért és elmondta, hogy megígérte az önkormányzat, hogy a 

műszaki tartalmat időben megkapja a képviselő-testület, mert egy pályázatról nehéz úgy 

dönteni, hogy nem ismerik a műszaki tartalmát. 

 

Márkus Erika polgármester elmondja, hogy a Magyar Falu Programos pályázatnál feltöltött 

EU szabványoknak megfelelő játékokról tudott csak műszaki tartalmat és árajánlatot kérni.  

 

Márkus Erika szavazásra teszi fel a beszámolót az adózás helyzetéről. 

 

A Képviselő-testület 6 igen, 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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103/2021.(XI.16.) határozat 

 

1.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a játszótér építési munkákra 

benyújtott ajánlatok közül  Vargáné Lőrincz Lívia egyéni vállalkozó 

(Mosonmagyaróvár, Szegfű u. 6.) ajánlatát fogadja el.  

Felhatalmazza a polgármestert a kivitelezési szerződés megkötésére. 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. december 31. 

 

2.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a játszótér építésre pályázaton 

nyert összeget 393.320.- Ft-tal kiegészíti 2022. évi költségvetésében.  

Felkéri a polgármestert, hogy a 2022. évi költségvetésben tervezze a játszótér 

építéshez nyert pályázati összeg kiegészítését. 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2022. évi költségvetés tervezése 

 

6. Napirendi pont 

Bezenye Községi Önkormányzat belépésének kezdeményezése a Települési Önkormányzatok 

Országos  Szövetségébe 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy az önkormányzat be szeretne lépni a TÖOSZ-ba. 

Lakosság szám arányosan 25,- forint/fő regisztrációs díjat kell befizetni ez a csatlakozás 

feltétele. Sok hasznos információt tudna meg az önkormányzat hírlevelek és e-mail-ek útján, 

az önkormányzat mindenképp jól járna a csatlakozással, majd felkéri Nusser Györgyné 

pénzügyi bizottság elnökét, hogy ismertesse a tegnapi bizottsági ülésen elhangzottakat.  

 

Nusser Györgyné képviselő, bizottsági elnök elmondta, hogy a tegnapi napon megtárgyalta a 

bizottság a belepési kezdeményezést és egyhangúlag támogatja a csatlakozást. 

 

A Képviselő-testület egyhangúlag, 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

104/2021.(XI.16.) határozat 

 

1. Bezenye Községi Önkormányzat a Települési Önkormányzatok Országos Szövetsége 

Alapszabályában megfogalmazott célkitűzéseket magára nézve kötelezőnek ismeri el és 

2022. január 1. napjától tagja kíván lenni a Települési Önkormányzatok Országos 

Szövetségének. 

 

2. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a döntéséről a TÖOSZ Titkárságát a belépési 

nyilatkozat és a képviselő-testületi határozat jegyzőkönyvi kivonatának megküldésével 

tájékoztassa. 

            Felelős: dr. Gáli Péter jegyző 

Határidő: 2021. december 21. 
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7. Napirendi pont (7. számú melléklet alapján) 

2022. évi folyószámla hitel igénylés 

 

Márkus Erika polgármester tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy  Bezenye Községi 

Önkormányzat évek óta a gazdálkodás és az önkormányzat zavartalan működése érdekében élt 

a folyószámla hitel felvételével. 2019-ben a hitelkeret összege 17.500.000.- Ft, 2020-ban pedig 

19.000.000.- Ft, 2021-ben pedig 15 millió forint volt. Ebben az esztendőben a rendelkezésre 

álló folyószámla hitelkeretből igénybevételre nem került sor, valamint éves szinten a 

rendelkezésre tartási díj is körülbelül 400.000,- forintjában kerül az önkormányzatnak.  

 

Felkéri Nusser Györgyné pénzügyi bizottság elnökét, hogy ismertesse a tegnapi bizottsági 

ülésen elhangzottakat.  

 

Nusser Györgyné képviselő, bizottsági elnök elmondta, hogy a tegnapi napon megtárgyalta a 

bizottság a 2022. évi folyószámla hitel igénylés és ők sem támogatják az igénylést. 

 

A polgármester asszony szavasára teszi fel a 2022. évi folyószámla hitel igénylés napirendi 

pontját. 

 

 A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

105/2021.(XI.16.) határozat 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. évben folyószámla hitel 

igénybevételével nem kíván élni. 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. november 30. 

 

 

8. Napirendi pont (8. számú melléklet alapján) 

Idősek támogatási összegének megállapítása 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-

testülete a szociális igazgatásról és a szociális ellátásokról a múlt évben megalkotta a 

4/2020.(VII.01.) önkormányzati rendeletét. A rendelet 12. §-ában szabályozza az egyedül 

élő idős személyek részére nyújtható támogatás feltételeit.  

A rendelet 12. § (3) bekezdése értelmében: „Az egyedül élő idős személyek részére nyújtott, 

egyszeri települési támogatás összege – a költségvetési rendeletben szereplő előirányzat 

keretösszegének figyelembe vételével – a Képviselő-testület minden évben külön határozatban 

állapítja meg. A támogatást tárgyév december hónapjában kell kifizetni.” Az Önkormányzat 

2021. évi költségvetésében az önkormányzat egyes szociális és gyermekjóléti feladatainak 

támogatására 6.294.456 Ft állami támogatást kapott. A fenti összegből felhasználásra került 

október 31-ig 2.724.569 Ft került felhasználásra.  

A normatívából még kifizetésre kerül a szociális tüzelőanyag beszerzéséhez az önrész, a 

gyógyszertámogatások, az ápolási díj, s az év végi rendkívüli helyzetbe kerültek megsegítésére 

kell tartalékolnunk.  

 

Nusser Györgyné érdeklődésére elmondta a polgármester, hogy 2021. évben 27 fő igényelte a 

támogatást.  
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A tavalyi évben 24 fő részére, 50.000.- Ft/fő támogatást tudtunk biztosítani a 70 éven felüli, 

egyedül élő idős személyek részére.  Az idei évben is 50.000.- Ft/fő támogatás megállapítását 

javasolom a képviselő-testületnek. 

 

  

Márkus Erika  szavasára teszi fel az Idősek támogatási összegének megállapítása napirendi 

pontját. 

 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

106/2021.(XI.16.) határozat 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 70 éven felüli, egyedül élő idős 

személyre részére adható támogatás összegét 50.000.-  Ft/fő összegben állapítja meg. 

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: azonnal  

 

 

9. Napirendi pont (9. számú melléklet alapján) 

Előirányzat átcsoportosítási javaslat 

 

Márkus Erika polgármester ismertette az előterjesztésben leírtakat és felkéri Nusser Györgyné 

pénzügyi bizottság elnökét, hogy ismertesse a tegnapi bizottsági ülésen elhangzottakat.  

 

Nusser Györgyné képviselő, bizottsági elnök elmondta, hogy a tegnapi napon megtárgyalta a 

bizottság és egyhangúlag támogatta az előirányzat átcsoportosítási javaslatot.  

 

Márkus Erika  szavasára teszi fel az előirányzat átcsoportosítási javalat napirendi pontját. 

 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

107/2021.(XI.16) határozat 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 2021. évi 

költségvetésében az általános tartalék terhére 640.000 Ft-ot a tanyagondnoki szolgálat 

feladatellátására átcsoportosít.  

Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 15 nap 

 

 

10. Napirendi pont (10. számú melléklet alapján) 

Közétkeztetés biztosítására kötött szerződés meghosszabbítása 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy Bezenyén évek óta a Hevi Mesterkonyha 

Szolgáltató Kft. – az Önkormányzattal kötött 3 éves szerződés alapján, mely 2021. december 

31-én lejár - – biztosítja az étkeztetést az intézményekben (óvoda, iskola), továbbá igény 

esetében a bezenyei lakóhellyel rendelkező polgárok számára.  Az intézményvezetőkkel 

egyeztetve javasolom a képviselő-testületnek, hogy a szerződés kerüljön meghosszabbításra 

egy évvel, 2022. december 31-ig. A jövő év elején pedig szükséges a közétkeztetés biztosítására 

közbeszerzési eljárást lefolytatni a hatályos jogszabályok figyelembevételével.  
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A szerződés alapján a vállalkozó évente egy alkalommal a díjak felülvizsgálatát 

kezdeményezheti. 2020. február 1-től a térítési díjak nem változtak.  

Most azonban a vállalkozó 2022. január 1-től 2022. december 31-ig terjedő időtartamra a 

mérhetetlen infláció ellenére is csak 2 %-os áremelési javaslatot terjesztett elő a következők 

szerint:  

 

 

 

 

 

 Javasolt díj 2022. január 1-től Jelenleg érvényes díjak 

Óvoda   

déli meleg főétkezés 

mellett két kisétkezés 

(tízórai és uzsonna):  

435 Ft + főzési díj 111 Ft + Áfa 

 

426.- Ft + főzési díj 108.-Ft + 

Áfa 

Iskola   

déli meleg főétkezés 

mellett két kisétkezés 

(tízórai és uzsonna) 

napközi:  

529 Ft+ főzési díj 105 Ft+ Áfa 

 

518.-Ft + főzési díj 102.-Ft  

+ Áfa 

déli meleg főétkezés 

(menza): 

382 Ft + főzési díj 103 Ft + Áfa 374.-Ft + főzési díj 100.-Ft 

+ Áfa 

déli meleg főétkezés 

mellett egy kisétkezés 

(tízórai): 

430 Ft + főzési díj 109 Ft + Áfa 421.-Ft + főzési díj 106.-Ft  

+ Áfa 

déli meleg főétkezés 

mellett egy kisétkezés 

(uzsonna)  

405 Ft + főzési díj  97 Ft + Áfa 396.-Ft + főzési díj   94.-Ft 

+ Áfa 

 

Az étel kiszállításért a vállalkozó díjat nem számol fel.  

 

A pénzügyi bizottság tárgyalta a napirendi pontot, megkéri Nusser Györgynét, hogy ismertesse 

a pénzügyi bizottság döntését. 

 

Nusser Györgyné elmondta, hogy a tegnapi napon tárgyalta a bizottság a napirendi pontot és 

azon az állásponton vannak, hogy ez egy minimális 2%-os áremelést jelent, így a bizottság 

javasolta elfogadni az előterjesztésben foglaltakat. Elmondta továbbá, hogy a 2022-es év 

folyamán pedig kellő időben történjen meg a közbeszerzés indítása ebben a témában.  

 

Márkus Erika  szavasára teszi fel a Közétkeztetés biztosítására kötött szerződés 

meghosszabbítása napirendi pontját. 

 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

108/2021.(XI.16.) határozat 

 

1.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hevi Mesterkonyha Szolgáltató 

Kft-vel a közétkeztetési feladatok elvégzésére kötött szerződés hatályát 2022. 

december 31-ig meghosszabbítja.  

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződésmódosításra. 
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Felelős: Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. december 15. 

 
2.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 

8/2019.(XII.30.) rendeletben megállapított díj mértékét - figyelemmel a 

603/2020.(XII.18.) Korm. rendelet 1. §-ra - nem emeli.  

A Hevi Mesterkonyha Szolgáltató Kft. által kezdeményezett áremelési javaslatot 2022. 

január 1. és 2022. december 31. közötti időszakra elfogadja.  

A Hevi Mesterkonyha Kft. által bevezetni szándékozott nyersanyagnorma és rezsi 

emelkedésből fakadó különbözetet, a kormányrendelet hatályának fennálltáig, a 2022. 

évi költségvetéséből biztosítja.  

A képviselő-testület felhívja a polgármestert, hogy a határozat végrehajtása érdekében 

a szükséges intézkedéseket tegye meg, és a Hevi Mesterkonyha Kft. ügyvezetőjét a 

döntésről értesítse.   

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: 15 nap 

 

11. Napirendi pont (11. sz. melléklet alapján) 

Dózsa György utca útépítésére kötött szerződés módosítás 

  

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a 80/2021.(IX.14.) határozattal a képviselő-testület 

a Bezenye, Dózsa Gy. utca útfelújítási, kivitelezési munkáinak elvégzésével  a STRABAG 

Általános Építő Kft-t meg. A kivitelezési vállalkozási szerződés szerint a vállalkozói díj 

összesen bruttó 59.055.740.- Ft. A Strabag Kft. kezdeményezte a kivitelezési vállalkozási 

szerződés műszaki tartalmát és költségvetését módosítani, a csatolt költségvetés alapján.  

A költségvetésből látható, hogy a Dózsa utca kivitelezési munkáinak díja 36.642.303 Ft. A díj 

különbözetből javasolják a Petőfi utca 2. ütem kialakításának megvalósítását 10.552.343 Ft 

összegben, Paprét településrészen murvázást 151.290.- Ft értékben és a Dózsa Gy. u. végén 

lévő földút csatlakozásnál sárrázó burkolat építését 478.420 Ft értékben.  

A munkák mindösszesen nettó: 47.824.356.- Ft, bruttó 60.736.932.- Ft 

Az Önkormányzatnak a javasolt munkák elvégzésére nettó 1.323.773.- Ft, bruttó 1.681.192.- 

Ft-ot kellene pluszban biztosítani, s ennek megfelelően módosítani a kivitelezési vállalkozási 

szerződést. 

A munkálatok elvégzésére határidők:  

- Dózsa u. az eredeti szerződés szerint (november 30.) 

- Petőfi u. december 15.  

A tegnapi napon az előterjesztést megtárgyalta a pénzügyi bizottság, s azt javasolta, hogy a 

Petőfi utca 2. ütem szegélyépítéssel valósuljon meg. Erre a kivitelező elkészítette az ajánlatát. 

A szegélyépítéssel az útfelújítás költsége nettó 13.413.158.- Ft, bruttó 17.034.710.- Ft.  

A Petőfi utca kivitelezését szegélyépítéssel a kivitelező csak 2022.03.16-ra tudja vállalni.  

Javasolom a képviselő-testületnek, hogy a jelenleg is megbízott műszaki ellenőrt bízzuk meg  

a  Petőfi utca 2. szakasz műszaki ellenőrzésével, melynek díja bruttó 195.000.- Ft, amely  összeg 

a jövő évi költségvetést terheli. 

 

Javasolom a Képviselő-testületnek a kivitelező által küldött módosított ajánlat elfogadását úgy, 

hogy a Petőfi utca 2. szakasz szegélykővel valósul meg, 2022. március 16-ig. 

 

Márkus Erika szavasára teszi fel a Dózsa György utca útépítésére kötött szerződés módosítás 

napirendi pontját. 
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A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

 

 

 

109/2021.(XI.16.) határozat 

 

1.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Strabag Általános Építő Kft. 

Dózsa Gy. utca útfelújítására kötött kivitelezési vállalkozási szerződés módosítását a 

küldött költségbecslés alapján elfogadja, amely tartalmazza a Petőfi utca 2. szakasz 

szegélyépítéssel történő megvalósítását. Felhatalmazza a polgármestert a kivitelezési 

vállalkozási szerződés módosítására. 

 

Felelős. Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. november 30. 

 

2.) Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Petőfi utca 2. szakaszának 

műszaki ellenőri feladataival megbízza Nagy Gabriella egyéni vállalkozót.  

A Képviselő-testület a műszaki ellenőr díját 2022. évi költségvetéséből biztosítja, 

mely bruttó 195.000.- Ft.  

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a műszaki ellenőrrel a szerződés kösse meg. 

           Felelős. Márkus Erika polgármester 

Határidő: 2021. december 31. 

 

12. Napirendi pont (12. számú melléklet alapján) 

      Előirányzat módosítási javaslat 

 

Márkus Erika polgármester asszony elmondta, hogy a pénzügyi bizottság tárgyalta az 

Előirányzat módosítási javaslat napirendi pontot, megkéri Nusser Györgynét, hogy ismertesse 

a pénzügyi bizottság döntését. 

 

Nusser Györgyné elmondta, hogy a tegnapi napon tárgyalta a bizottság a napirendi pontot és 

azon az állásponton vannak, hogy a képviselő-testület fogadja el az előirányzat módosítási 

javalatot. 

 

Márkus Erika  szavazásra teszi fel az előirányzat módosítási javaslat napirendi pontját. 

 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

110/2021.(XI.16.) határozat 

Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat 2021. évi 

költségvetésében az általános tartalék terhére 586.116,- forintot a Hegyeshalmi Közös Hivatal 

Bezenyei Kirendeltségén dolgozó igazgatási előadó munkájának anyagi elismeréseként  

átcsoportosít, mely összeget   a Hegyeshalmi Közös Önkormányzati Hivatal működési 

támogatásaként átutal annak számlájára  

Felkéri a tisztségviselőket, hogy a határozat végrehajtása érdekében a szükséges intézkedéseket 

tegyék meg.  

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: 2021. november 19. 
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13. Napirendi pont (13. számú melléklet szerint) 

A gyógyszertár újranyitására 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a gyógyszertár mennyezete le lett gipszkartonozva 

és kétszer ki lett festve. Az internet bekötését megigényelte az önkormányzat, így akár már ez 

év december 1-én kinyithat a gyógyszertár, addig is a tanyagondnoki szolgálat látja el a betegek 

recept kiváltását.  

 

Szakos Géza szót kért és lemondta, hogy az előterjesztést Ő írta, mivel az utolsó információja 

a képviselő-testületnek az volt, hogy ha megépül az új hivatal, akkor lesz legközelebb 

gyógyszertár is, mivel a beázás miatt nincs fűtés, villany az épületben. A lakosság napi szinten 

állította meg a képviselőket, hogy mikor lesz gyógyszertár legközelebb, mivel gondot okoz 

nekik a gyógyszerek kiváltása.  

Szakos Géza képviselő úr felolvasta az előterjesztésben foglaltakat és megkérte a testületi 

tagokat, hogy fogadják el a határozati javaslatot.  

 

Márkus Erika szavazásra teszi fel a gyógyszertár újranyitására napirendi pontot.  

 

A képviselő-testület 6 igen, 1 tartózkodik szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

111/2021.(XI.16.)  határozat  
Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy a bezenyei 

önkormányzat gyógyszertár részére rendelkezésre bocsájtott épületrészében a felújítást 

azonnali hatállyal végeztesse el, a kivitelezést és a használatbavételhez szükséges 

infrastruktúrát biztosítsa (víz, villany, fűtés) és a felújítást 2021. november 30-i határidővel 

bezárólag fejezzék be. Felkéri a Polgármestert, hogy a gyógyszertár üzemeltetőjével legkésőbb 

2021. november 30-i határidővel bezárólag egyeztessen a mielőbbi újranyitás érdekében és 

ehhez kérje a Képviselő-testület hozzájárulását és támogatását, illetve a határidő lejártát 

követően azonnal adjon tájékoztatást a Képviselő-testület részére ez ügyről.  

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: azonnal 

 

 

14. Napirendi pont (14. számú melléklet alapján) 

Zöldhulladék elszállítása 

 

Márkus Erika polgármester asszony megkérte Nusser Györgyné képviselőt, hogy ismertesse az 

előterjesztésben leírtakat. 

 

Nusser Györgyné elmondta, hogy Bezenye község területén nem megoldott a lakossági 

zöldhulladék tárolása, elszállítása, megsemmisítése. A közösségi és magánterületeken ismét 

megjelentek az olyan helyek, ahova szabálytalan zöldhulladék tárolás történt. Mivel az elmúlt 

időszakban tett kísérleteink és levélben megfogalmazott hivatalos állásfoglalás kéréseink nem 

hoztak pozitív eredményt ez ügyben, ezért kérem a Polgármestert, hogy az illetékes 

hatóságoknál, első sorban a körzetünkben, ezen szolgáltatását biztosító Kisalföldi 

Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft vezetőinél személyesen eljárva egyeztessen, hogy 

megoldás szülessen a fenti probléma megoldására. Javaslom, hogy a Képviselő-testület tagjai 
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közül jelöljön ki olyan személyt a Polgármester, aki segíthet a probléma hatékonyabb 

kezelésében. 

Sajnos a zöldhulladékot a lakosság elégeti és a településen esténként terjed a füst, ami egyrészt 

környezet szennyező, másrészt nem lehet szellőztetni az ingatlanokban.  

 

Márkus Erika polgármester asszony elmondta, hogy a TÖOSZ találkozón elmondták, hogy 

valószínű 2023-tól az önkormányzatok feladatellátásból kikerül a zöldhulladék elszállítás és az 

állam veszi át.  

 

Szakos Géza képviselő úr szót kér és elmondja, hogy az idős személyeknek is problémát jelent 

a zöldhulladék elszállítása, hisz ők idősek és nincs segítségük a zöldhulladékot elszállítani 

Rajkára a lerakóra.  

 

Nusser Györgyné javasolja, hogy Márkus Erika polgármester asszony adjon megbízást neki és 

két képviselő társának Antonovich Gáspárnak és Szakos Gézának a Kisalföldi 

Hulladékgazdálkodási Zrt.-nél történő egyeztetésre ez ügyben.  

 

Márkus Erika polgármester szavazásra teszi fel a zöldhulladék elszállításáról szóló napirendi 

pontot.  

 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

112/2021.(XI.16.) határozat  
Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy a bezenyei 

önkormányzat területén magánszemélyek által keletkeztetett zöldhulladék elszállításáról 

Nusser Györgyné, Antonovich Gáspár és Szakos Géza képviselők egyeztető tárgyalást 

folytassanak az illetékes szervekkel, első sorban a körzetünkben ezen szolgáltatását biztosító 

Kisalföldi Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft vezetőivel, hogy biztosítva legyen a 

magánszemélyek részére a hulladékudvarban leadható zöldhulladék közösségi segítséggel való 

elhelyezése.  

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: azonnal 

 

15. Napirendi pont (15. számú melléklet)  

            Kossuth utca felújítására 

 

Márkus Erika polgármester felkéri Nusser Györgyné képviselőt, hogy ismertesse az 

előterjesztésben foglaltakat.  

 

Nusser Györgyné elmondta, hogy  a pénzügyi lehetőségeinket vizsgálva kérem 

Polgármesterünket, hogy a Petőfi és a Dózsa utca felújítását követendő, kezdjük el önerőből a 

Kossuth utca teljes hosszában is az útfelújítást, illetve valósuljon meg a Petőfi utcára történő 

közvetlen kapcsolat kialakítása is. A Kossuth utcára is rendelkezésünkre állnak a megvalósítási 

tervek. A vízelvezetés tervezése is folyamatban van, így nincs sem technikai, sem pénzügyi 

akadálya annak, hogy a jelzett út is felújításra kerüljön.  

Kérem a Polgármester és a Képviselő-testület támogatását ahhoz, hogy ez a projekt is rövid 

határidőn belül megvalósulhasson. 
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Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a Kossuth utca felújításával kapcsolatban korábban 

már készült egy vízelvezetési terv, folynak az előzetes egyeztetések, a képviselő-testületnek 

szeptember 7-én kiküldésre került az írásos anyag, mely a költségvetést tartalmazza 13 millió 

forint összeggel. A csapadékvíz elvezetésére viszont vízjogi engedély szükséges, melyet 

szükséges megkérni. A Kossuth utcára a tervek 2020-ban elkészültek a tervek alapján a felújítás 

30 millió forintba kerülne az önkormányzatnak, ezt felül kell vizsgáltatni. Javasolja, hogy a 

Kossuth utca felújítását egyben kellene elkezdi intézni a csapadékvíz elvezetés vízjogi engedély 

megkérésével, valamint új ajánlatok bekérésével a felújításhoz. A Kossuth utca II. ütem 

felújítására a tervek rendelkezésre állnak, de a Petőfi utca rácsatlakozására a Kossuth utcáról 

nincsenek tervek, ezeket is meg kellene kérni. Javasolja a képviselő-testületnek, hogy a 

munkálatok előkészítését a téli időszakban indítsa el az önkormányzat, mert télen a kivitelezők 

úgysem építenek utakat.  

 

Nusser Györgyné képviselő szót kér és elmondja, hogy javasolja a képviselő-testületnek, hogy 

a következő beruházás a Kossuth utca I. és II. ütem felújítása legyen, elmondja továbbá, hogy 

az önkormányzat rendelkezésére áll az utca felújításához szükséges pénz.  

 

Márkus Erika szavazása teszi fel a Kossuth utca felújításával kapcsolatos napirendi pontot.  

 

A képviselő-testület egyhangúlag 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

 

113/2021.(XI.16.) határozat  
Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy a Bezenye, 

Kossuth utca területén végzendő útfelújításra, a hatályos tervezési dokumentáció alapján kérjen 

árajánlatot a beszerzési szabályzat iránymutatásai alapján, hogy a képviselő testület dönthessen 

a kivitelezésről, valamint a csapadékvíz vízjogi engedélyeztetését indítsa el a Petőfi utca 

Kossuth utcai rácsatlakozásának felújítási tervét is el kell készíteni.   

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: azonnal 

 

16. Napirendi pont (15. számú melléklet alapján) 

      A  temető előtti terület hivatalos átadásáról 

 

Márkus Erika polgármester felkéri Szakos Géza képviselő urat, hogy ismertesse az előterjesztés 

tartalmát.  

 

Szakos Géza képviselő úr elmondta, hogy a temető melletti, a tulajdonos jóvoltából eddig is 

temetői parkolónak használt 065/11 hrsz. terület magánkézben van. A terület tulajdonosa 

felajánlotta az önkormányzatnak, hogy elajándékozza ezt, az Ő kizárólagos tulajdonát képző 

065/11 hrsz. területet az önkormányzat részére, mely terület az egyesség reményében, a 

hatályos területrendezési terv alapján, felszíni parkoló besorolást kapott. A területrendezési terv 

aktuális 2021. májusi módosítása során, szintén ezen egyesség figyelembevételével lett 

kialakítva a tulajdonos 061/1 hrsz. pillanatnyilag általános mezőgazdasági terület besorolást 

kapott földtulajdona. Viszont az adott terület jogi értelemben is leszabályozott átadás-átvétele, 

a terület földhivatali bejegyzése nem történt meg.  

Felkéri Polgármester Asszonyt, hogy a terület tulajdonosával vegye fel a kapcsolatot a 

tulajdonosi szerződés megkötése érdekében. Kérem, hogy a terület tulajdonosával egyeztetve, 

a tulajdonosi elvárásokat messzemenőkig figyelembe véve készítsék el az adás-vételiszerződés 

tervezetet és annak elkészülte után azt nyújtsák be véleményezésre, elfogadásra a Képviselő-
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testület felé, hogy ennek a régóta húzódó eljárásnak is a végére jussunk, lezárva ismét egy több 

önkormányzati cikluson át húzódó problémát.  

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a terület tulajdonosával felvette az önkormányzat a 

kapcsolatot és több egyeztetés is zajlott már, ezt Antonovich Gáspár képviselő úr is meg tudja 

erősíteni. Az építési munkatárssal való egyeztetés után megbeszélték, hogy szükség van egy 

vázrajzra az átadáshoz és jelenleg a földmérőre vár az önkormányzat, ezt november 25-e utánra 

ígérte a földmérő. Ezután el kell készíteni a szerződést ügyvéd által, a tervezetet a képviselő-

testületnek jóvá kell hagynia. Ezek után történhet meg a terület átadása.  

 

Szakos Géza képviselő úr szót kér és elmondja, hogy az alapvető célja az előterjesztésnek az 

volt, hogy kerüljön pont az ügy végére. Erre kéri polgármester asszonyt is, hogy határozottan 

kerüljön ez az ügy lezárásra, ezért is írták bele az előterjesztésbe, hogy a project is rövid 

határidőn belül megvalósuljon 2021.01.15.  

 

Márkus Erika elmondta ismét, hogy az ügy folyamatban van, a földhivatal széljegybe vezeti az 

átadást, ami nem biztos, hogy január 15-ig a Földhivatal által ügyintézésre kerül.  

 

Márkus Erika szavazásra teszi fel a  temető előtti terület hivatalos átadásáról napirendi pontot. 

 

Antonovich Gáspár képviselő úr érintettségét jelneti be és kéri a szavazásból történő kizárását.   

 

114/2021.(XI.16.) határozat  
Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy Antonovich Gáspár 

képviselőt érintettsége okán a szavazásból kizárja.  

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: azonnal 

 

A képviselő-testület 5 igen, 1 tartózkodik  szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 

115/2021.(XI.16.) határozat  
Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a Polgármestert, hogy a Bezenye, 

065/11 hrsz. terület átadás-átvételével kapcsolatos egyesség megkötése érdekében vegye fel a 

kapcsolatot az adott terület tulajdonosával, jussanak egyességre és ennek az egyességnek a 

birtokában szülessen meg az átadás-átvételt biztosító szerződés tervezet, melyet a végleges 

elfogadás érdekében, annak elkészültét követően a Képviselő-testület felé továbbítsanak, hogy 

a Képviselő-testület tagjai is, határozat formájában elfogadhassák azt, az ott megfogalmazott 

feltételek, elvárások alapján.  

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: 2022.01.15. 

 

17. Napirendi pont (17. számú melléklet szerint) 

A meg nem erősített 49/2020.(XII.23.) PM határozat megváltoztatására határozati javaslat 

 

Márkus Erika polgármester asszony elmondta, hogy a 49/2020. polgármesteri határozat a TSZ 

terület telkesítés felfüggesztéséről szól, a helyi népszavazás eredményének jogerőre 

emelkedéséig. Ő és a képviselő-testület azt ígérte a lakosságnak, hogy nem lesz szlovák 

lakópark a TSZ területén, ehhez tartja magát és nem szeretne a lakosság akaratával szembe 

menni. Személy szerint nem támogatja a lakópark megépülését, az ezzel kapcsolatos helyi 

népszavazási eljárás kezdeményezése a veszélyhelyzet ideje alatt felfüggesztésre került és 
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szeretné a polgármester asszony megvárni a népszavazás eredményét. Úgy gondolja, hogy a 

népszavazási kezdeményezést, amit már több száz lakos aláírt nem hagyhatja figyelmen kívül. 

Polgármesterként minden tőle telhetőt megtesz a törvényi kereteken belül, hogy a népszavazási 

kezdeményezés jogerőre emelkedéséig a TSZ területén ne legyen telkesítés és lakópark.  

 

Szakos Géza képviselő úr szót kért és elmondta, hogy telkesítést szeretnének a TSZ területén a 

falu javára. Hiltser Mátyás képviselő úr jelezte, hogy több, mint 500-an már aláírták a 

népszavazási kezdeményezést, ezt ő nem látta nem tud róla. A nemzetiségi arányokra való 

hivatkozás szerinte kicsit nevetséges, hisz ha megvizsgálják a nemzetiségi arányokat a 

jogszabályi hivatkozásoktól eltekintve a lakosság 40%-a szlovák lett a környezetükben és 

környező településeken. A világ változik, bármennyire is szeretnék a nemzetiség összetétele 

megváltozott, hisz horvát nemzetiségű lakos is van a településen jócskán. Az ide adót fizető 

FAKT AG is, ha megépíti a fóliást, egy 1100 lakásos lakóparkot fog építeni Hegyeshalom és 

Bezenye közé a munkaerő számára, a TSZ lakóparkkal akár segíteni is lehet a FAKT AG 

munkahelyteremtő befektetését.  

A 2021.06.29-i testületi ülésen a polgármester veszélyhelyzet alatt hozott 49/2020.(XII.23.) 

határozatát a képviselő-testület utólagosan nem hagyat jóvá, azóta sem történt semmi és ezért, 

vetették fel napirendre ezt az előterjesztést.   

Ezután elmondta, hogy a Képviselő-testület 67/2020.(VII.28.) határozatával - mely határozatot 

a Képviselő-testület 116/2020.(X.27.) sz. határozatával megerősített – a településrendezési és 

szabályozási terv módosításának megindításáról döntött az AGRO-LIMES Kft. tulajdonában 

lévő bezenyei ingatlanokat érintően.  

A fenti Képviselő-testületi döntések szerint a polgármester a rendezési és szabályozási terv 

módosításhoz szükséges háromoldalú tervezési szerződést aláírta, az AGRO-LIMES Kft. 

beruházó a tervezési díjat megfizette, a REGIOPLÁN Kft. tervező a szükséges terveket 

elkészítette és azt benyújtotta az Önkormányzat részére. Az Önkormányzat az előzetes 

véleményezési szakasz megindításához szükséges szakhatósági és egyéb megkereséseket a 

megerősített testületi határozatokban írtak ellenére sem indította el.  

A 49/2020.(XII.23.) sz. határozatával a Polgármester a Képviselő-testületi határozatok 

végrehajtását felfüggesztette a folyamatban lévő helyi népszavazás eredményének jogerőre 

emelkedéséig.  

Fontos kiemelni, hogy ebben a témában született népszavazási kezdeményezést jóval később 

indították, mint ahogy az elfogadott képviselő-testületi határozat megszületett és érvényre 

jutott. A Képviselő-testület által elfogadott határozatban megfogalmazott feladatok 

végrehajtását, melyet egyébként a Polgármester terjesztett a Képviselő-testület elé, maga a 

Polgármester akadályozta, már jóval a népszavazási kezdeményezés előtt. A fenti határozatok 

felfüggesztése nem mehet szembe a képviselő-testület ez ügyben született és többször 

megerősített határozatával. A népszavazás a már előzetesen elfogadott és aláírt megállapodást 

és annak folyamatát nem akadályozhatja, arra nem lehet halasztó hatályú.  

A 2021. június 29-i képviselő testületi ülésen hozott szavazás az elutasított 49/2020.(XII.23.) 

sz. polgármesteri határozat vonatkozásában nem tartalmaz döntést annak megváltoztatására.  

Ez nem csak a beruházó érdeke, hanem a falu érdeke is.  

 

Hiltser Mátyás képviselő úr szót kért és elmondta, hogy Szakos Géza képviselő úr számai nem 

tükrözik a valóságot. 40% szlovák lakos valótlanság, hisz tudható bejelentkezve 300 fő körül 

van, ez a fele az állításnak.   

Hiltser Mátyás felmutatott egy 12. pontból álló listát, ami szerinte a szlovák lakópark 

irányultságát mutatja.  

 

Erre a 12. pont felolvasást kérte Szakos Géza képviselő úr.  



20 

 

Hiltser Mátyás képviselő úr a listát nem olvasta fel. 

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy a népszavazás jogerőre emelkedéséig minden tőle 

telhetőt meg fog tenni, hogy a telkesítés ne jöhessen létre.  

 

Kammerhofer Lívia szót kért és elmondta, hogy kicsit úgy érzi, hogy a képviselő úr, akkor 

lenne elégedett, ha már a választások előtt kitette volna a Szlovákia táblát a falu elejére. A másik 

pedig, ami a határozatok megszavazását illeti érdekes módon ennél a szavazásnál egy képviselő 

sem jelentette be az érintettségét, pedig mindenki tisztán látja kinek milyen érdekei fűződnek a 

lakópark megépüléséhez.  

 

Márkus Erika szavazásra teszi fel a meg nem erősített 49/2020.(XII.23.) PM határozat 

megváltoztatására határozati javaslat napirendi pontot.  

 

A képviselő-testület 4 igen, 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

116/2021.(XI.16.) határozat  
Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő- testülete a Polgármester veszélyhelyzet ideje alatt 

hozott 49/2020.(XII.23.) sz. határozatát a mai napon visszavonja és kötelezi a Polgármestert a 

képviselő testület 116/2020.(X.27.) sz. határozatával megerősített 67/2020.(VII.28.) 

határozatának azonnali végrehajtására, a község rendezési és szabályozási tervének módosítása 

iránti eljárás haladéktalan folytatására a tervező által benyújtott dokumentumok szerint.  

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Fuhrmann Vilmos építési előadó  

Határidő: azonnal  

 

18. Napirendi pont (18. számú melléklet alapján) 

A polgármester által testületi hatáskörben hozott 1/2021.(I.8.) PM határozat 

visszavonása tárgyában döntés  

 

Márkus Erika polgármester elmondta, hogy az előterjesztés alapján vonja vissza az 

alpolgármester visszahívásáról szóló határozatát, melyet a veszélyhelyzet ideje alatt hozott. A 

határozat, amit akkor hozott jogszerű volt, egy módon lehet alpolgármestert választani, ha a 

polgármester javaslatot tesz az alpolgármester személyére és a képviselő-testület titkos 

szavazással megválasztja az alpolgármestert. Hiltser Mátyás alpolgármester jelenléte tette 

lehetővé, hogy ezt a döntést meghozza. Szakos Géza képviselő úrral való viszonya nem teszi 

lehetővé, hogy együtt tudjanak dolgozni.  

 

Nusser Györgyné képviselő szót kér és elmondja, hogy jelenleg az SzMSz-el ellentétesen 

működik az önkormányzat és a testület, mivel abban két alpolgármester van, ezért kérik, hogy 

az 1/2021.(I.08.) határozatát vonja vissza a polgármester asszony és terjesszen be másik 

alpolgármesterre is javaslatot, úgy ahogy az SzMSz-ben meg van határozva.  

 

Márkus Erika polgármester szavazásra teszi fel a polgármester által testületi hatáskörben 

hozott 1/2021.(I.8.) PM határozat visszavonása tárgyában döntés napirendi pontot.  

 

A képviselő-testület 4 igen, 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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117/2021.(XI.16.) határozat  
Bezenye Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgármester veszélyhelyzet ideje alatt 

hozott 1/2021.(I.8.) határozatát a mai nappal visszavonja és felszólítja a Polgármestert, hogy a 

jogellenes állapot feloldása érdekében a második alpolgármester személyére tegyen javaslatot, 

az alpolgármester választás lefolytatása érdekében, mivel az Önkormányzat jelenlegi 

működése ellentétes a hatályos Szervezeti és Működési Szabályzattal.  

Felelős: Márkus Erika polgármester  

Határidő: következő testületi-ülés  

 

 

 

 

Mivel több napirendi pont nem volt a polgármester asszony megköszönte a részvételt és az 

ülést bezárta.  

 

k.m.f. 

 

 

 

                     Márkus Erika                                                            dr. Gáli Péter 

                     polgármester                                                                  jegyző 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                           

 

Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 

 

                   Nusser Györgyné                                                       Hiltser Mátyás 

                        képviselő                                                         képviselő 

 

 

 


